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Zápis z jednání komise č. 5 

 

Datum konání: 26. 10. 2015 

Místo konání: malá zasedací místnost v budově radnice  

Přítomni (viz. prezenční listina): Miroslav Smolík, Mgr. Pavel Navrátil, Viktor Kupský, Jiří 

Rovenský, Ing. Petr Toman, Mgr. Vojtěch Valihrach 

Omluveni:  Ing. Bc. Pavel Celý, Josef Balous, Ing. Ivan Pařízek, Zdeněk 

Radiměř 

Hosté:  Ing. Pavel Berka 

Zapisovatelka: Bc. Barbora Horehleďová 

Ověřovatel: Mgr. Vojtěch Valihrach 

Čas jednání: 17.00 – 18.00 h 

Program jednání:  

 

1. Schválení kritérií hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu města 

2. Žádost o dotaci – ČZS ZO Bohuslavice 

3. Různé 
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Průběh jednání: 

Na úvod Ing. Berka přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání: 

1. Schválení kritérií hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu města 

2. Žádost o dotaci – ČZS ZO Bohuslavice 

3. Různé 

 

K bodu č. 1 také připojil schválení materiálu přiloženého na stůl – „Dotační program na podporu 

zájmových činností v roce 2016“. 

 

Tento materiál si členové Komise pro spolkovou činnost prostudovali na začátku jednání. 

 

Komise pro spolkovou činnost ze dne 26. 10. 2015  

schválila program 4. jednání komise hlasováním (6,0,0). 

 

 

1. Schválení kritérií hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu města 

 

Členové Komise pro spolkovou činnost probrali materiál. Následně Ing. Berka otevřel diskuzi 

k tomuto bodu. 

 

J. Rovenský 

- dotázal se na položku minimální spoluúčasti. Odpověděl Ing. Berka – jde o položku, která může 

být hrazena například z členských příspěvků. Jde spíše o motivační položku, aby si spolky 

nemyslely, že dostanou vždy celou částku z městského rozpočtu. 

 

Mgr. Navrátil 

- popsal dřívější praxi některých spolků. Uvedl, že by se k žádostem mělo přistupovat komplexně, 

že by se také co nejvíce měla zohledňovat práce s mládeží. Ing. Berka – odpověděl, že tyto 

požadavky jsou zahrnuty v kritériích hodnocení jednotlivých žádostí.  

 

Mgr. Valihrach 

- informoval ostatní členy Komise o výši míry navržené dotace, pokud žádost získá i nejnižší počty 

bodového hodnocení. Pokud totiž získají nejnižší bodové hodnocení, počet bodů bude 17, což 

odpovídá 40% navržené dotace. Mgr. Valihrach proto navrhnul, zda by bylo možné do jednotlivých 

kritérií připsat i nejnižší položky s bodovou hodnotou nula.  

 

Členové komise se proto shodli, že k bodům „začlenění mládeže do 18 let“ – přidají hodnocení 

méně než desetina členů = 0 bodů. „Četnost setkávání členů spolku“ – přidají hodnocení méně než 

jednou měsíčně = 0 bodů. „Reprezentace města“ – přidají hodnocení méně než jedna akce ročně = 

0 bodů. (viz přiložený dokument „Kritéria hodnocení žádostí a stanovení výše dotace z rozpočtu 

města“). 
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2. Žádost o dotaci – ČZS ZO Bohuslavice 

 

Ing. Berka přednesl žádost Českého zahrádkářského spolku Bohuslavice.  

 

Mgr. Navrátil 

- uvedl, že mu přijde zvláštní, aby se za peníze z dotací zařizovaly klubovny jednotlivých spolků. 

Odpověděl V. Kupský – za ČZS ZO Bohuslavice informoval, že se klubovna využívá nejenom pro 

zahrádkáře – slouží jako setkávací místnost pro celé Bohuslavice. Jako příklad uvedl využití při 

pořádání letošních hodů.  

 

Ing. Berka navrhnul hlasování pro přidělení dotace ČZO ZO Bohuslavice. 

 

Komise pro spolkovou činnost navrhnula RM schválit dotaci pro ČSZ ZO Bohuslavice ve výši 

10 000Kč. 

HLASOVÁNÍ (6,0,0) 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Komise pro spolkovou činnost doporučuje Radě města udělit dotaci ČZO ZO Bohuslavice. 

Úkoly: 

- zjistit výši rezervy na přidělování dotací pro Komisi pro spolkovou činnost. 

 

 

Ing. Berka ukončil jednání Komise pro spolkovou činnost v 17:50 hod. 

Zapsala Bc. Barbora Horehleďová 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Vojtěch Valihrach 

 

 


